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1399/12/14 - 1399/12/13فهرست اخبار

5 هزینه معطلی مواد اولیه وارداتی را تولید کننده پرداخت می کند 07:00 تابناك

6 یارانه صنایع غذایی به مصرف کنند ه نهایی نمی رسد 00:59 خبر جنوب

7 یک تولید کنند ه : بخش د ولتی ، بخش خصوصی را به رسمیت نمی شناسد 00:59 خبر جنوب

8 رئیس اتاق بازرگانی فارس تاکید کرد/لزوم ورود دولت براي افزایش سهمیه واحدهاي لبنی ... 21:29 شبستان

9 رئیس اتاق بازرگانی فارس : یارانه واردات موادغذایی به مصرف کننده نمی رسد 21:28 فصل تجارت

10 رئیس اتاق بازرگانی فارس : یارانه واردات موادغذایی به مصرف کننده نمی رسد 21:23 ایرنا

11 گرانی داد نمایندگان لبنی هم درآورد/ چالش کارخانجات لبنیاتی فارس در خصوص واردات م... 19:29 خبرگزاري شیرازه

13 رئیس اتاق بازرگانی فارس : /یارانه واردات نصیب مصرف کننده نمی شود 17:25 ایسنا

14 اعتبارات دولتی پاسخگوي حل مشکلات شهرك هاي صنعتی نیست 16:50 تابناك

15 دولت باید براي حل مشکل واحدهاي لبنی ورود کند 15:48 تابناك

کارخانجات لبنی استان فارس؛ قیمت شیر 200 درصد... 17 کمبود و گرانی مواد اولیه چالش اصلی  14:15 تسنیم

صنایع لبنی
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1399/12/14 - 1399/12/13گزیده اخبار و رویدادها - پگاه

تابناك

1399/12/14
07:00

هزینه معطلی مواد اولیه وارداتی را تولید کننده پرداخت می کند

 

رئیس اتاق بازرگانی فارس گفت : یارانه اي که دولت براي واردات بخشی از مواد اولیه صنایع غذایی پرداخت می کند به مصرف کننده نهایی نمی رسد از

طرف دیگر بابت معطلی مواد اولیه وارداتی ، تولیدکننده باید هزینه زیادي پرداخت کند .

تابناك فارس به نقل از ایسنا : جمال رازقی در جلسه شوراي گفت وگوي دولت و بخش خصوصی استان فارس ، با تایید وجود مشکل براي شماري

از صنعتگران این استان ، نتیجه بخش نبودن جلسات براي رفع این مشکلات را متذکر شد به گفته او ، شرکت شهرك هاي صنعتی معتقد است که

دستگاه هاي دولتی باید امکانات را تا ورودي شهرك بیاورد و مابقی را آن شرکت انجام دهد اما واحدهاي صنعتی ده دوازده سال قبل خط تلفن

خریده اند اما باز هم مشکل حل نشده است رازقی بیان کرد : مشکلی که مطرح می شود درباره تعویض خطوط تلفن است که باید مخابرات و

شرکت شهرك هاي صنعتی با هم به توافق برسند اما هزینه انجام کار را می خواهند از بخش خصوصی بگیرند در صورتی که واحدها سال ها پیش

هزینه خط تلفن را پرداخت کردند رئیس اتاق بازرگانی فارس همچنین با اشاره به یکی از دستورکارهاي این جلسه مبنی بر افزایش قیمت بسته

بندي لبنیات ، گفت : دولت باید براي حل مشکل واحدهاي لبنی ورود کند و سهمیه کارخانجات از مواد اولیه افزایش یابد رازقی همچنین با اشاره به

پیشنهاد دیگري براي حل این مشکل افزود : بخشنامه واردات مواد اولیه توسط کارخانجاتی که می توانند خود این مواد را وارد کنند ، لغو شود 

صنایع لبنی را پائین بودن ظرفیت کار در صنایع پائین دستی ذکر و اضافه کرد : واحدهاي مادر ترجیح می دهند او یکی از عوامل بروز مشکل در 

محصولات خود را صادر کنند که این به دلیل معافیت مالیاتی است در صورتی که می توانند محصولات و مواد اولیه را براي تهیه ظروف بسته بندي

در اختیار صنایع پایین دستی قرار دهند . به گزارش ایسنا ، دستور کار دوم این جلسه تعیین تکلیف مالیات بر ارزش افزوده خرید گندم در فاصله سال

هاي 87 97 بود که سبب بسته شدن همه حساب هاي بانکی شرکت تعاونی روستایی فارس و تعطیلی کلیه فعالیت ها و خدمات ارائه شده به

روستائیان شده است همچنین براساس این دستور کار این موضوع منجر به فراهم نشدن امکان ارائه خدمات در توزیع آرد خانه پز روستایی ، نهاده

هاي کشاورزي و مواد نفتی به روستائیان شده است دستور کار سوم جلسه درباره دریافت کد IRC براي واردات کالاهاي سلامت محور بود بر این

اساس واردات کالاهاي سلامت محور نیاز به تایید وزارت بهداشت و دریافت کد IRC دارد اما هم هزینه دریافت این کد براي تولیدکننده بالا است

و هم زمان استفاده از کد محدود و بین 3 تا 6 ماه است رئیس اتاق بازرگانی فارس در این زمینه پیشنهاد داد که زمان استفاده از کد تا یک سال

تمدید و هزینه اخذ کد تعدیل شود و همچنین شرایط به گونه اي تسهیل شود تا کد تنها براي نهاده هاي اصلی وارداتی صادر شود
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خبر جنوب

1399/12/14
00:59

یارانه صنایع غذایی به مصرف کنند ه نهایی نمی رسد

 

«خبرجنوب»/ رئیس اتاق بازرگانی استان فارس نیز با اشاره به مشکل زیرساخت مخابراتی شهرك هاي صنعتی استان گفت : علی رغم اینکه د ر این

خصوص جلسات متعد د ي برگزار شد ه اما هنوز به نتیجه اي نرسید ه ایم.

«خبرجنوب»/ رئیس اتاق بازرگانی استان فارس نیز با اشاره به مشکل زیرساخت مخابراتی شهرك هاي صنعتی استان گفت : علی رغم اینکه د ر

این خصوص جلسات متعد د ي برگزار شد ه اما هنوز به نتیجه اي نرسید ه ایم 

جمال رازقی د ر شوراي گفت و گوي د ولت و بخش خصوصی با بیان اینکه اختلاف نظرهایی بین شرکت شهرك هاي صنعتی و مخابرات د ر

خصوص تامین زیرساخت هاي مخابراتی وجود د ارد ، اظهارد اشت : شرکت شهرك هاي صنعتی می گوید د یگر د ستگاه ها موظف به تامین

زیرساخت ها تا د رب ورود ي شهرك ها هستند و مابقی کار را شرکت شهرك هاي صنعتی انجام د هد ، این د ر حالی است که علت اختلال د ر

مخابرات شهرك هاي صنعتی استفاد ه از سیم هاي مسی د ر کابل ها بود ه و امروزه باید این کابل ها به فیبر نوري تبد یل شود اما مخابرات اعلام

کرد ه است که براي تعویض کابل هر خط تلفن بیش از 4 میلیون تومان باید هزینه پرد اخت شود . وي د ر خصوص مشکلات وارد کنند گان

کالاهاي سلامت محور براي د ریافت کد IRC نیز اظهارد اشت : پیشنهاد ما این است که زمان استفاد ه از این کد ها از 3تا 6 ماه به یک سال

افزایش یابد و هزینه صد ور آن نیز کاهش یابد و متعاد ل تر شود رئیس اتاق بازرگانی ، صنایع ، معاد ن و کشاورزي فارس همچنین به مشکل واحد

هاي تولید لبنیات استان د ر خصوص تامین مواد اولیه همچون شکر و کره گیاهی اشاره و ابرازد اشت : د ولت باید براي حل مشکل واحد هاي لبنی

ورود کند و سهمیه کارخانجات از مواد اولیه افزایش یابد 

رازقی د ر بخش د یگري از سخنان خود بخشی از مشکلات تولید گنند گان را ناشی از هد فمند نبود ن یارانه د ولت د ر بخش صنایع غذایی د

انست وگفت : یارانه اي که د ولت براي وارد ات بخشی از مواد اولیه صنایع غذایی پرد اخت می کند به مصرف کنند ه نهایی نمی رسد ، د ر عین

حال تولید کنند ه هم باید هزینه زیاد ي را بابت معطلی وارد ات مواد اولیه پرد اخت کند که روي قیمت نهایی کالا اثر می گذارد . به گفته وي ،

عملکرد بانک مرکزي د ر زمینه تامین ارز صنعتگران و تولید کنند گان نیز قابل نقد است و د ر این زمینه د قت نظر بیشتري به خرج د اد ه شود و یا

راه حل د یگري د رد ستور کار قرار گیرد رئیس اتاق بازرگانی ، صنایع ، معاد ن و کشاورزي فارس خواستار لغو بخشنامه وارد ات مواد اولیه براي

کارخانجاتیکه می توانند این مواد را وارد کنند ، شد وتصریح کرد : این موضوع را می توان به عنوان یک پیشنهاد د ر د ستور کار قرار د اد /انتهاي

متن/
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خبر جنوب

1399/12/14
00:59

یک تولید کنند ه : بخش د ولتی ، بخش خصوصی را به رسمیت نمی شناسد

 

غیاث ملک حسینی خبرنگار«خبرجنوب»/ شوراي گفت و گوي د ولت و بخش خصوصی ، د ر حالی بررسی شاخص مد یران خرید (شامخ) د ي ماه د ر

سه بخش کل اقتصاد ، صنعت و ساختمان را د ر د ستور کار چهل و چهارمین نشست خود قرار د اد که د ر نشست د یروز این شورا ، بررسی مشکلات

مخابراتی شهرك صنعتی بزرگ شیراز به همراه تعیین تکلیف مالیات بر ارزش افزود ه خرید گند م که باعث بسته شد ن کلیه حساب هاي بانکی شرکت

تعاونی روستایی استان فارس و تعطیلی کلیه فعالیت ها و خد مات آنها به روستائیان شد ه بود د ر د ستور کار و بررسی قرار گرفت.

 

غیاث ملک حسینی خبرنگار«خبرجنوب»/ شوراي گفت و گوي د ولت و بخش خصوصی ، د ر حالی بررسی شاخص مد یران خرید (شامخ) د ي ماه

د ر سه بخش کل اقتصاد ، صنعت و ساختمان را د ر د ستور کار چهل و چهارمین نشست خود قرار د اد که د ر نشست د یروز این شورا ، بررسی

مشکلات مخابراتی شهرك صنعتی بزرگ شیراز به همراه تعیین تکلیف مالیات بر ارزش افزود ه خرید گند م که باعث بسته شد ن کلیه حساب هاي

بانکی شرکت تعاونی روستایی استان فارس و تعطیلی کلیه فعالیت ها و خد مات آنها به روستائیان شد ه بود د ر د ستور کار و بررسی قرار گرفت .

افزایش زمان اعتبار کد IRC براي وارد ات کالاهاي سلامت محور نیز از د یگر موضوعاتی بود که استاند ار فارس و فعالان این حوزه را سر یک

میز جمع کرد براساس اعلام صنعتگران ، وارد ات کالاهاي سلامت محور نیاز به تایید وزارت بهد اشت و د ریافت کد IRC د ارد اما هم هزینه د

ریافت این کد براي تولید کنند ه بالاست و هم زمان استفاد ه از کد محد ود و حد اکثر 3 تا 6 ماه است د ستور کار چهارم شوراي گفت و گوي د

ولت و بخش خصوصی به بررسی مشکلات واحد هاي لبنی استان د ر خصوص تأمین مواد اولیه به ویژه شکر و کره گیاهی اختصاص د اشت 

محصولات لبنی را فراهم کرد ه و تنها د ر یک نمونه بر اساس اعلام نمایند گان واحد هاي تولید لبنیات ، گرانی مواد اولیه زمینه افزایش قیمت 

کارخانجات لبنی استان را با آن ، شیر از سال گذشته تا کنون بیش از 200 د رصد رشد قیمت د اشته و اد امه روند افزایشی قیمت ها می تواند 

چالش هاي جد ي مواجه کند که هم تولید کنند ه از آن صد مه می بیند و هم مصرف کنند ه .  

د ر بخش د یگري از این نشست ، نمایند ه تولید کنند گان مستقر د ر شهرك هاي صنعتی با اشاره به این که بر اساس اعلام مد یر مخابرات استان

قرار بود ظرف یک ماه 40 مورد د رخواست رفع مشکلات مخابراتی شهرك هاي صنعتی بررسی و رفع شود ، گفت : بنا به د لایل نامشخصی تنها

31 مورد از د رخواست ها بررسی شد که از این تعد اد 12 مورد به طور کامل مشکل شان حل شد ، اما مشکلات د ر مابقی موارد همچنان به قوت

خود باقی است . این فعال حوزه تولید ، با بیان اینکه صنعتگران د ر زمان بارند گی با قطعی تلفن ، خش خش ، خط روي خط شد ن ، عد م امکان

تماس بین المللی و مواجه می شوند ، اظهارد اشت : این مشکلات که قطعاً روي کیفیت خد مات و تباد لات اقتصاد ي آن ها اثر منفی می گذارد 

یکی د یگر از تولید کنند گان حاضر د ر نشست نیز با بیان این که مشکل اصلی د ولت و بخش خصوصی ، به عد م به رسمیت شناختن بخش

خصوصی توسط بخش د ولتی بر می گرد د ، ابراز د اشت : متأسفانه زور بخش خصوصی د ر هیچ زمینه اي به بخش د ولتی نمی رسد و ما د ر

شرکت شهرك هاي صنعتی ، سازمان صمت ، سازمان جهاد کشاورزي ، د انشگاه علوم پزشکی و . به رسمیت شناخته نمی شویم وي با بیان این که

د ولت باید یکسري زیرساخت ها را فراهم کند تا صنعتگر بتواند کار خود را انجام د هد ، گفت : متأسفانه د ر برخی موارد می بینیم محیط زیست

باعث تعطیلی کارخانه اي می شود که از خود د ولت مجوز گرفته و این تعطیلی بیکاري کارگران را د ر پی د ارد 

این فعال حوزه تولید د ر پایان سخنان خود با اشاره به این که بیش از 60 شهرك صنعتی د ر استان فارس د اریم اما هیچ کد ام وضعیت مخابراتی

شان مناسب نیست ، گفت : اختلافات بین حوزه مسئولیتی شرکت شهرك هاي صنعتی و مخابرات د ر زمینه تامین زیرساخت ها باعث شد ه برخی

شهرك هاي صنعتی مانند ه انجیره مرود شت پس از سال ها تنها 6 خط تلفن د اشته باشد که آن هم مربوط به مد ت ها قبل است . /انتهاي متن/
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شبستان

1399/12/13
21:29

رئیس اتاق بازرگانی فارس تاکید کرد/لزوم ورود دولت براي افزایش سهمیه واحدهاي لبنی
فارس از مواد اولیه

 

رازقی گفت : براي حل مشکلات واحدهاي تولید لبنیات در فارس بانک مرکزي باید تامین ارز صنایع را به دقت انجام دهد و دولت نیز باید براي حل

مشکل واحدهاي لبنی وارد شود تا سهمیه کارخانجات از مواد اولیه افزایش یابد .

به گزارش خبرنگار خبرگزاري شبستان از شیراز ، «جمال رازقی» ، امروز (چهارشنبه 13 اسفند) در چهل و چهارمین جلسه شوراي گفتگوي دولت و

بخش خصوصی استان فارس با حضور استاندار فارس گفت : با وجود اینکه واحدهاي صنعتی شرکت شهرك هاي صنعتی فارس بیش از 10 سال

است خط تلفن خریده اند مشکلات آنها رفع نشده است رئیس اتاق بازرگانی استان فارس افزود : در خصوص تعویض خطوط تلفن باید مخابرات و

شرکت شهرك هاي صنعتی به توافق برسند اما هزینه انجام کار از بخش خصوصی خواسته می شود در حالی که این واحدها سال ها قبل هزینه

خط تلفن را پرداخت کرد اند وي اضافه کرد : قطعی تلفن و عدم برخورداري از ارتباطات بین المللی به دلیل مشکلات مخابراتی ، صنعت و تولید

واحدهاي شرکت شهرك هاي صنعتی فارس را تحت تاثیر قرار داده است رئیس اتاق بازرگانی فارس با اشاره به دریافت کد IRC براي واردات

کالاهاي سلامت محور بیان کرد : پیشنهاد اتاق بازرگانی فارس در این زمینه ، تمدید یک ساله زمان استفاده از کد است تا هزینه اخذ کد تعدیل

شود رازقی در بخ شدیگري از این نشست با تاکید بر مشکلات واحدهاي لبنی استان گفت : تهیه مواد اولیه اي مانند شکر و کره گیاهی از مشکلات

این واحدهاست و قیمت شیر نیز در یک سال قبل افزایش 200 برابري داشته است که تولید کننده و مصرف کننده را تحت تاثیرات منفی خود قرار

می دهد وي ادامه داد : عمده مشکلات از عملکرد بانک مرکزي است که باید تامین ارز صنایع را به دقت انجام دهد و دولت نیز باید براي حل

مشکل واحدهاي لبنی وارد شود تا سهمیه کارخانجات از مواد اولیه افزایش یابد خاطر نشان می شود ، چهل و چهارمین جلسه شوراي گفت و گوي

دولت و بخش خصوصی استان فارس با طرح چهار دستور کار پیرامون مشکلات واحدهاي تولیدي استان با حضور استاندار فارس ، مدیران کل

استان و فعالان اقتصادي استان و واحدهاي تولیدي فارس برگزار شد پایان پیام/664
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فصل تجارت

1399/12/13
21:28

رئیس اتاق بازرگانی فارس : یارانه واردات موادغذایی به مصرف کننده نمی رسد

 

فصل تجارت شیراز رئیس اتاق بازرگانی ، صنایع ، معادن و کشاورزي فارس گفت : یارانه اي که براي واردات بخشی از مواد اولیه صنایع غذایی پرداخت

می شود به مصرف کننده نهایی نمی رسد و از سوي دیگر تولید کننده نیز بابت معطلی مواد اولیه وارداتی در گمرك باید هزینه زیادي پرداخت کند.

فصل تجارت شیراز رئیس اتاق بازرگانی ، صنایع ، معادن و کشاورزي فارس گفت : یارانه اي که براي واردات بخشی از مواد اولیه صنایع غذایی

پرداخت می شود به مصرف کننده نهایی نمی رسد و از سوي دیگر تولید کننده نیز بابت معطلی مواد اولیه وارداتی در گمرك باید هزینه زیادي

پرداخت کند جمال رازقی ، چهارشنبه در جلسه شوراي گفت و گوي دولت و بخش خصوصی استان در شیراز افزود : براي حل این مشکلات یا باید

تامین ارز صنایع به دقت انجام شود یا راه حل دیگري اتخاذ شود او ادامه داد : دولت باید براي حل مشکل واحدهاي لبنی ورود کند و سهمیه

کارخانه ها از مواد اولیه نیز افزایش یابد وي افزود : واحدهاي مادر ترجیح می دهند محصولات خود را صادر کنند که این به دلیل معافیت مالیاتی

است؛ در صورتی که می توانند محصولات و مواد اولیه را براي تهیه ظروف بسته بندي در اختیار صنایع پایین دستی قرار دهند در این نشست

کارخانجات لبنی محصولات لبنی و تداوم این روند را موجب مواجهه  نمایندگان واحدهاي تولیدي لبنی ، گرانی مواد اولیه را عامل اصلی گرانی 

استان با مشکلات و چالش هاي جدي و وارد آمدن آسیب به تولید کننده و مصرف کننده دانستند
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ایرنا

1399/12/13
21:23

رئیس اتاق بازرگانی فارس : یارانه واردات موادغذایی به مصرف کننده نمی رسد

 

شیراز ایرنا رئیس اتاق بازرگانی ، صنایع ، معادن و کشاورزي فارس گفت : یارانه اي که براي واردات بخشی از مواد اولیه صنایع غذایی پرداخت می شود

به مصرف کننده نهایی نمی رسد و از سوي دیگر تولید کننده نیز بابت معطلی مواد اولیه وارداتی در گمرك باید هزینه زیادي پرداخت کند .

جمال رازقی ، چهارشنبه در جلسه شوراي گفت و گوي دولت و بخش خصوصی استان در شیراز افزود : براي حل این مشکلات یا باید تامین ارز

صنایع به دقت انجام شود یا راه حل دیگري اتخاذ شود او ادامه داد : دولت باید براي حل مشکل واحدهاي لبنی ورود کند و سهمیه کارخانه ها از

مواد اولیه نیز افزایش یابد وي افزود : واحدهاي مادر ترجیح می دهند محصولات خود را صادر کنند که این به دلیل معافیت مالیاتی است؛ در صورتی

که می توانند محصولات و مواد اولیه را براي تهیه ظروف بسته بندي در اختیار صنایع پایین دستی قرار دهند در این نشست نمایندگان واحدهاي

کارخانجات لبنی استان با مشکلات و محصولات لبنی و تداوم این روند را موجب مواجهه  تولیدي لبنی ، گرانی مواد اولیه را عامل اصلی گرانی 

چالش هاي جدي و وارد آمدن آسیب به تولید کننده و مصرف کننده دانستند
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خبرگزاري شیرازه

1399/12/13
19:29

گرانی داد نمایندگان لبنی هم درآورد/ چالش کارخانجات لبنیاتی فارس در خصوص واردات
مواد اولیه

 

محصولات لبنی شده و ادامه این روند منجر به اتفاقات ناگواري در نمایندگان واحدهاي لبنی استان فارس اعلام کردند : گرانی مواد اولیه سبب گرانی 

محصولات لبنی می شود و هم به مصرف کننده آسیب می زند و هم تولید را با مشکل جدي روبه رو می کند . تهیه 

به گزارش سرویس اقتصادي شیرازه ، در 44مین جلسه شوراي گفتگوي دولت و بخش خصوصی استان فارس با طرح چهار دستور کار پیرامون

مشکلات واحدهاي تولیدي استان با حضور استاندار فارس ، مدیران کل استان و فعالان اقتصادي استان و واحدهاي تولیدي فارس برگزار شد

نخستین دستور کار این جلسه طرح مشکلات مخابرات شهرك هاي صنعتی استان بود که بر این اساس واحدهاي صنعتی مستقر از قطعی مکرر

تلفن و مشکلات مخابراتی استان گلایه مند بودند در این جلسه چنین مطرح شد که از 40نامه اي که براي حل مشکلات مخابراتی شهرك هاي

صنعتی به مخابرات ارسال شده تنها 12 مورد حل شده و مابقی همچنان لاینحل باقی مانده است فعالان صنعتی استان در این جلسه اعلام کردند

که قطعی تلفن و عدم برخورداري از ارتباطات بین المللی به دلیل مشکلات مخابراتی صنعت و تولید را تحت تاثیر قرار داده است جمال رازقی رئیس

اتاق بازرگانی استان فارس در این جلسه در تابید مشکل صنعتگران گفت : جلسات متعددي برگزار شده اما به نتیجه نرسیده است به گفته وي ،

شرکت شهرك هاي صنعتی معتقد است که دستگاه هاي دولتی باید امکاناات را ورودي شهرك بیاورد و مابقی را شرکت شهرك هاي صنعتی انجام

دهد اما واحدهاي صنعتی10 12سال است که خط تلفن خریداري کردند اما باز هم مشکل حل نشده است رازقی بیان کرد : مشکلی که مطرح می

شود درباره تعویض خطوط تلفن است که باید مخابرات و شرکت شهرك هاي صنعتی با هم به توافق برسند اما هزینه انجام کار را می خواهند از

بخش خصوصی بگیرند در صورتی که واحدها سال ها پیش هزینه خط تلفن را پرداخت کردند دستور کار دوم جلسه امروز تعیین تکلیف مالیات بر

ارزش افزوده خرید گندم در فاصله سال هاي بود که سبب بسته شدن کلیه حساب هاي بانکی شرکت تعاونی روستایی استان فارس و تعطیلی کلیه

فعالیت ها و خدمات ارائه شده به روستائیان شده است همچنین براساس این دستور کار این موضوع منجر به عدم امکان ارائه خدمات در توزیع آرد

خانه پز روستایی ، نهاده هاي کشاورزي و مواد نفتی به روستائیان شده است دستور کار سوم جلسه درباره دریافت کد IRC براي واردات کالاهاي

سلامت محور بود بر این اساس واردات کالاهاي سلامت محور نیاز به تایید وزارت بهداشت و دریافت کد IRC دارد اما هم هزینه دریافت این کد

براي تولیدکننده بالا است و هم زمان استفاده از کد محدود و بین سه تا شش ماه است رئیس اتاق بازرگانی فارس در این زمینه پیشنهاد داد که

زمان استفاده از کد تا یک سال تمدید و هزینه اخذ کد تعدیل شود و همچنین شرایط به گونه اي تسهیل شود تا کد تنها براي نهاده هاي اصلی

کارخانجات لبنی استان براي وارداتی صادر شود همچنین دستور کار چهارم جلسه درباره مشکلات واحدهاي لبنی استان بود که بر این اساس 

تامین مواد اولیه به ویژه شکر و کره گیاهی با مشکل روبه رو هستند قیمت شیر از سال گذشته تاکنون بیش از 200درصد افزایش داشته

محصولات لبنی شده به گونه اي که قیمت شیر از سال گذشته تاکنون استنمایندگان این واحدها اعلام کردند که گرانی مواد اولیه سبب گرانی 

کارخانجات لبنی استان را ب بیش از 200درصد افزایش داشته است ادامه این روند قطعا 
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ادامه خبر صفحه قبل 
[ 2 ]

خبرگزاري شیرازه

1399/12/13
19:29

محصولات لبنی می شود و هم به مصرف کننده آسیب می زند و هم ا مشکل و چالش جدي روبه رو می کند و منجر به اتفاقات ناگواري در تهیه 

تولید را با مشکل جدي روبه رو می کند رازقی در این باره نیز اضافه کرد : یارانه اي که دولت براي واردات بخشی از مواد اولیه صنایع غذایی

پرداخت می کند به مصرف کننده نهایی نمی رسد از طرف دیگر بابت معطلی مواد اولیه وارداتی تولیدکننده باید هزینه زیادي پرداخت کند وي ادامه

داد : عمده مشکلات ناشی از عملکرد بانک مرکزي است که باید تامین ارز صنایع به دقت انجام شود یا اینکه راه حل دیگري یافت به گفته رئیس

اتاق بازرگانی فارس؛ دولت باید براي حل مشکل واحدهاي لبنی ورود کند و سهمیه کارخانجات از مواد اولیه افزایش یابد رازقی همچنین با اشاره به

پیشنهاد دیگري براي حل این مشکل افزود : بخشنامه واردات مواد اولیه توسط کارخانجاتی که می توانند خود این مواد را وارد کنند ، لغو شود وي با

اشاره به دیگر مشکلات این واحدهاي لبنی در خصوص افزایش قیمت بسته بندي لبنیات تصریح کرد : صنایع پایین دستی بیش از درصد ظرفیت

کار نمی کنند که سبب این مشکلات شده است رئیس اتاق بازرگانی فارس ، گفت : واحدهاي مادر ترجیح می دهند محصولات خود را صادر کنند

که این به دلیل معافیت مالیاتی است در صورتی که می توانند محصولات و مواد اولیه را براي تهیه ظروف بسته بندي در اختیار صنایع پایین دستی

قرار دهند انتهاي پیام/ م
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ایسنا

1399/12/13
17:25

رئیس اتاق بازرگانی فارس : /یارانه واردات نصیب مصرف کننده نمی شود

 

ایسنا/فارس رئیس اتاق بازرگانی فارس گفت : یارانه اي که دولت براي واردات بخشی از مواد اولیه صنایع غذایی پرداخت می کند به مصرف کننده نهایی

نمی رسد از طرف دیگر بابت معطلی مواد اولیه وارداتی ، تولیدکننده باید هزینه زیادي پرداخت کند .

جمال رازقی چهارشنبه 13 اسفند در جلسه شوراي گفت وگوي دولت و بخش خصوصی استان فارس ، با تایید وجود مشکل براي شماري از

صنعتگران این استان ، نتیجه بخش نبودن جلسات براي رفع این مشکلات را متذکر شد به گفته او ، شرکت شهرك هاي صنعتی معتقد است که

دستگاه هاي دولتی باید امکانات را تا ورودي شهرك بیاورد و مابقی را آن شرکت انجام دهد اما واحدهاي صنعتی ده دوازده سال قبل خط تلفن

خریده اند اما باز هم مشکل حل نشده است رازقی بیان کرد : مشکلی که مطرح می شود درباره تعویض خطوط تلفن است که باید مخابرات و

شرکت شهرك هاي صنعتی با هم به توافق برسند اما هزینه انجام کار را می خواهند از بخش خصوصی بگیرند در صورتی که واحدها سال ها پیش

هزینه خط تلفن را پرداخت کردند رئیس اتاق بازرگانی فارس همچنین با اشاره به یکی از دستورکارهاي این جلسه مبنی بر افزایش قیمت بسته

بندي لبنیات ، گفت : دولت باید براي حل مشکل واحدهاي لبنی ورود کند و سهمیه کارخانجات از مواد اولیه افزایش یابد رازقی همچنین با اشاره به

پیشنهاد دیگري براي حل این مشکل افزود : بخشنامه واردات مواد اولیه توسط کارخانجاتی که می توانند خود این مواد را وارد کنند ، لغو شود 

صنایع لبنی را پائین بودن ظرفیت کار در صنایع پائین دستی ذکر و اضافه کرد : واحدهاي مادر ترجیح می دهند او یکی از عوامل بروز مشکل در 

محصولات خود را صادر کنند که این به دلیل معافیت مالیاتی است در صورتی که می توانند محصولات و مواد اولیه را براي تهیه ظروف بسته بندي

در اختیار صنایع پایین دستی قرار دهند . به گزارش ایسنا ، دستور کار دوم این جلسه تعیین تکلیف مالیات بر ارزش افزوده خرید گندم در فاصله سال

هاي 87 – 97 بود که سبب بسته شدن همه حساب هاي بانکی شرکت تعاونی روستایی فارس و تعطیلی کلیه فعالیت ها و خدمات ارائه شده به

روستائیان شده است همچنین براساس این دستور کار این موضوع منجر به فراهم نشدن امکان ارائه خدمات در توزیع آرد خانه پز روستایی ، نهاده

هاي کشاورزي و مواد نفتی به روستائیان شده است دستور کار سوم جلسه درباره دریافت کد IRC براي واردات کالاهاي سلامت محور بود بر این

اساس واردات کالاهاي سلامت محور نیاز به تایید وزارت بهداشت و دریافت کد IRC دارد اما هم هزینه دریافت این کد براي تولیدکننده بالا است

و هم زمان استفاده از کد محدود و بین 3 تا 6 ماه است رئیس اتاق بازرگانی فارس در این زمینه پیشنهاد داد که زمان استفاده از کد تا یک سال

تمدید و هزینه اخذ کد تعدیل شود و همچنین شرایط به گونه اي تسهیل شود تا کد تنها براي نهاده هاي اصلی وارداتی صادر شود انتهاي پیام
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تابناك

1399/12/13
16:50

اعتبارات دولتی پاسخگوي حل مشکلات شهرك هاي صنعتی نیست

 

نماینده عالی دولت در استان فارس با بیان اینکه اعتبارات دولتی پاسخگوي حل مشکلات شهرك هاي صنعتی نیست ، افزود : انتظار از اعتبارات دولتی

براي حل این مشکلات غیر معقول است و کل اعتبارات استانی هم پاسخگوي رفع مشکلات این بخش نیست .

 

تابناك فارس به نقل از صدا و سیما : در چهل و چهارمین جلسه شوراي گفتگوي بخش خصوصی با دولت در استان ، مشکلات مابین سازمان امور

اقتصادي استان و سازمان تعاون روستایی و اداره غله ، مشکل کمبود زیر ساخت هاي مخابراتی در 71شهرك صنعتی استان و کمبود مواد اولیه

کارخانجات لبنی استان مورد بررسی قرار گرفت . عنایت اله رحیمی با اشاره به لزوم تلاش بیشتر براي رونق کسب و کار و بهبود شاخص هاي

اقتصادي استان افزود : براي تحقق این هدف باید سبد اطلاعاتی گسترش داده و از همه ظرفیت هاي فنی و اجرایی بهره گیري شود وي با اشاره به

مشکلات مخابراتی شهرك هاي صنعتی هم گفت : نبود شفافیت در تفکیک محدوه هاي شهرکی از جمله علل این مشکل است و اکنون در برخی

زیر ساخت ها در این مناطق نواقص وجود دارد نماینده عالی دولت در استان فارس با بیان اینکه اعتبارات دولتی پاسخگوي حل مشکلات شهرك

هاي صنعتی نیست ، افزود : انتظار از اعتبارات دولتی براي حل این مشکلات غیر معقول است و کل اعتبارات استانی هم پاسخگوي رفع مشکلات

این بخش نیست وي ، خواستار اولویت بندي براي حل مشکلات در این بخش شد و اظهار داشت : مشکل آب و برق شهرك صنعتی و منطقه ویژه

اقتصادي از جمله مباحث مورد پیگیري است که با افزایش ظرفیت انرژي در این منطقه رفع خواهد شد استاندار فارس ، حل مشکلات مالیاتی را از

جمله ضرورت هاي کاري در این زمینه اعلام کرد و گفت : باید با قصور مدیریتی در زمینه مالیات برخورد در این راستا از ایجاد هرگونه مشکل در

ادامه فعالیت تعاونی ها و واحد هاي تولیدي خودداري شود رحیمی ، احصا مشکلات و ارائه پیشنهادات موثر را از جمله راهکار هاي حل مشکلات

این بخش دانست و افزود : در حل مشکلات باید هماهنگ و برنامه ریزي شده عمل شود و ما امیدواریم وضعیت اقتصادي کشور به سمت ثبات

پیش رود تا مسیر براي فعالیت هاي تولید و اقتصادي هموار شود وي در بخش دیگري از سخنان خود اولویت بخشی براي رفع نیاز داخلی استان در

تولیدات پتروشیمی را خواستار شد و گفت : انتظار داریم فارس در همه زمینه ها اول باشد و امیدوارم در سال آینده با برنامه ریزي مناسب به این

هدف دست یابیم
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دولت باید براي حل مشکل واحدهاي لبنی ورود کند

عمده مشکلات ناشی از عملکرد بانک مرکزي است که باید تامین ارز صنایع به دقت انجام شود یا اینکه راه حل دیگري یافت به گفته رازقی دولت باید

براي حل مشکل واحدهاي لبنی ورود کند و سهمیه کارخانجات از مواد اولیه افزایش یابد

تابناك فارس به نقل از تسنیم : جلسه شوراي گفت وگوي دولت و بخش خصوصی ظهر امروز با حضور فعالان اقتصادي استان و واحدهاي تولیدي

برگزار شد در این جلسه 4 دستور کار مطرح و نمایندگان واحدهاي تولیدي مشکلات خود را مطرح کردند نخستین دستور کاري که در جلسه مطر

شد ، مشکلات مخابرات شهرك هاي صنعتی استان بود که بر این اساس واحدهاي صنعتی مستقر از قطعی مکرر تلفن و مشکلات مخابراتی استان

گلایه مند بودند در این جلسه چنین مطر شد که از 40 نامه اي که براي حل مشکلات مخابراتی شهرك هاي صنعتی به مخابرات ارسال شده تنها

12 مورد حل شده و مابقی همچنان لاینحل باقی مانده است فعالان صنعتی استان در این جلسه اعلام کردند که قطعی تلفن و عدم برخورداري از

ارتباطات بین المللی به دلیل مشکلات مخابراتی صنعت و تولید را تحت تاثیر قرار داده است عبداللهی ، یکی از نمایندگان شهرك هاي صنعتی

استان از عدم به رسمیت شناختن بخش خصوصی توسط دولت گلایه کرد و اظهار داشت : دولت بخش خصوصی را به رسمیت نمی شناسد و این

بزرگترین مشکل واحدهاي صنعتی و تولیدي است وي با بیان اینکه 67 شهرك صنعتی در استان وجود دارد که هیچ کدام مخابرات درستی ندارند ،

گفت : نتیجه دعواي شهرك هاي صنعتی و مخابرات سبب شده که صنعتگران از خطوط تلفن برخوردار نباشند جمال رازقی ، رئیس اتاق بازرگانی

استان فارس در تائید مشکل صنعتگران گفت : جلسات متعددي برگزار شده اما به نتیجه نرسیده است به گفته وي شرکت شهرك هاي صنعتی

معتقد است که دستگاه هاي دولتی باید امکاناات را ورودي شهرك بیاورد و مابقی را شرکت شهرك هاي صنعتی انجام دهد اما واحدهاي صنعتی 10

12 سال است که خط تلفن خریداري کردند اما باز هم مشکل حل نشده است رئیس اتاق بازرگانی استان فارس افزود : مشکلی که مطرح می شود

درباره تعویض خطوط تلفن است که باید مخابرات و شرکت شهرك هاي صنعتی با هم به توافق برسند اما هزینه انجام کار را می خواهند از بخش

خصوصی بگیرند در صورتی که واحدها سال ها پیش هزینه خط تلفن را پرداخت کردند دستور کار دوم جلسه امروز تعیین تکلیف مالیات بر ارزش

افزوده خرید گندم در فاصله سال هاي 87 97 بود که سبب بسته شدن کلیه حساب هاي بانکی شرکت تعاونی روستایی استان فارس و تعطیلی کلیه

فعالیت ها و خدمات ارائه شده به روستائیان شده است همچنین براساس این دستور کار این موضوع منجر به عدم امکان ارائه خدمات در توزیع آرد

خانه پز روستایی ، نهاده هاي کشاورزي و مواد نفتی به روستائیان شده است که استاندار فارس در جلسه تاکید کرد که این مسئله پیگیري شود تا

مشخص گردد که مقصر شرکت غله است یا تعاون روستایی و هر مدیري در این زمینه قصور کرده باید با آن برخورد شود همچنین عنایت االله

رحیمی اداره مالیات استان را موظف کرد در این زمینه به گونه اي عمل کند که منجر به تعطیلی تعاونی ها و قطع خدمات به روستائیان نشود دستور

کار سوم جلسه درباره دریافت کد IRC براي واردات کالاهاي سلامت محور بود بر این اساس واردات کالاهاي سلامت محور نیاز به تایید وزارت

بهداشت و دریافت کد IRC دارد اما هم هزینه دریافت این کد براي تولیدکننده بالا است و هم زمان استفاده از کد محدود و بین 3 تا 6 ماه است

رازقی براي حل این مشکل
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پیشنهاد داد که زمان استفاده از کد تا یک سال تمدید و هزینه اخذ کد تعدیل شود رئیس اتاق بازرگانی استان فارس همچنین پیشنهاد داد شرایط به

گونه اي تسهیل شود تا کد تنها براي نهاده هاي اصلی وارداتی صادر شود در ادامه جلسه دیگر فعالان اقتصادي از زمان بر بودن دریافت کد و درگیر

شدن با روال طولانی اداري گلایه کردند که استاندار فارس اعلام کرد پیگیري تفویض اختیاربراي دریافت این کد از سوي مجموعه استانداري انجام

کارخانجات لبنی استان براي تامین مواد اولیه به ویژه می شود دستور کار چهارم جلسه درباره مشکلات واحدهاي لبنی استان بود که بر این اساس 

محصولات لبنی شده به گونه اي شکر و کره گیاهی با مشکل روبه رو هستند نمایندگان این واحدها اعلام کردند که گرانی مواد اولیه سبب گرانی 

کارخانجات لبنی استان را با مشکل و چالش که قیمت شیر از سال گذشته تاکنون بیش از 200 درصد افزایش داشته است ادامه این روند قطعا 

محصولات لبنی می شود و هم به مصرف کننده آسیب می زند و هم تولید را با مشکل جدي روبه رو می کند و منجر به اتفاقات ناگواري در تهیه 

جدي روبه رو می کند رازقی در این باره نیز گفت : یارانه اي که دولت براي واردات بخشی از مواد اولیه صنایع غذایی پرداخت می کند به مصرف

کننده نهایی نمی رسد از طرف دیگر بابت معطلی مواد اولیه وارداتی تولیدکننده باید هزینه زیادي پرداخت کند وي گفت : عمده مشکلات ناشی از

عملکرد بانک مرکزي است که باید تامین ارز صنایع به دقت انجام شود یا اینکه راه حل دیگري یافت به گفته رازقی دولت باید براي حل مشکل

واحدهاي لبنی ورود کند و سهمیه کارخانجات از مواد اولیه افزایش یابد رئیس اتاق بازرگانی استان فارس همچنین با اشاره به پیشنهاد دیگري براي

حل این مشکل افزود : بخشنامه واردات مواد اولیه توسط کارخانجاتی که می توانند خود این مواد را وارد کنند ، لغو شود از دیگر مشکلاتی که

واحدهاي لبنی مطرح کردند ، افزایش قیمت بسته بندي لبنیات است که مربوط به صنایع پتروشیمی می شود رازقی در این باره نیز گفت : صنایع

پایین دستی بیش از 10 درصد ظرفیت کار نمی کنند که سبب این مشکلات شده است وي بیان کرد : واحدهاي مادر ترجیح می دهند محصولات

خود را صادر کنند که این به دلیل معافیت مالیاتی است در صورتی که می توانند محصولات و مواد اولیه را براي تهیه ظروف بسته بندي در اختیار

صنایع پایین دستی قرار دهند
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کارخانجات لبنی استان فارس؛ قیمت شیر 200 درصد کمبود و گرانی مواد اولیه چالش اصلی 
افزایش یافت

 

گروه استانها مشکلات واحدهاي لبنی استان فارس در تامین و گرانی مواد اولیه به ویژه شکر ، کره گیاهی و شیر سبب شده که این واحدهاي اقتصادي با

چالش جدي در فرایند تولید روبه رو شوند .

اخبار استانها به گزارش خبرگزاري تسنیم از شیراز ، جلسه شوراي گفت وگوي دولت و بخش خصوصی ظهر امروز با حضور فعالان اقتصادي استان

و واحدهاي تولیدي برگزار شد در این جلسه 4 دستور کار مطرح و نمایندگان واحدهاي تولیدي مشکلات خود را مطرح کردند نخستین دستور کاري

که در جلسه مطر شد ، مشکلات مخابرات شهرك هاي صنعتی استان بود که بر این اساس واحدهاي صنعتی مستقر از قطعی مکرر تلفن و

مشکلات مخابراتی استان گلایه مند بودند در این جلسه چنین مطر شد که از 40 نامه اي که براي حل مشکلات مخابراتی شهرك هاي صنعتی به

مخابرات ارسال شده تنها 12 مورد حل شده و مابقی همچنان لاینحل باقی مانده است فعالان صنعتی استان در این جلسه اعلام کردند که قطعی

تلفن و عدم برخورداري از ارتباطات بین المللی به دلیل مشکلات مخابراتی صنعت و تولید را تحت تاثیر قرار داده است عبداللهی ، یکی از نمایندگان

شهرك هاي صنعتی استان از عدم به رسمیت شناختن بخش خصوصی توسط دولت گلایه کرد و اظهار داشت : دولت بخش خصوصی را به رسمیت

نمی شناسد و این بزرگترین مشکل واحدهاي صنعتی و تولیدي است وي با بیان اینکه 67 شهرك صنعتی در استان وجود دارد که هیچ کدام

مخابرات درستی ندارند ، گفت : نتیجه دعواي شهرك هاي صنعتی و مخابرات سبب شده که صنعتگران از خطوط تلفن برخوردار نباشند جمال رازقی

، رئیس اتاق بازرگانی استان فارس در تائید مشکل صنعتگران گفت : جلسات متعددي برگزار شده اما به نتیجه نرسیده است به گفته وي شرکت

شهرك هاي صنعتی معتقد است که دستگاه هاي دولتی باید امکاناات را ورودي شهرك بیاورد و مابقی را شرکت شهرك هاي صنعتی انجام دهد اما

واحدهاي صنعتی 10 – 12 سال است که خط تلفن خریداري کردند اما باز هم مشکل حل نشده است رئیس اتاق بازرگانی استان فارس افزود :

مشکلی که مطرح می شود درباره تعویض خطوط تلفن است که باید مخابرات و شرکت شهرك هاي صنعتی با هم به توافق برسند اما هزینه انجام

کار را می خواهند از بخش خصوصی بگیرند در صورتی که واحدها سال ها پیش هزینه خط تلفن را پرداخت کردند دستور کار دوم جلسه امروز تعیین

تکلیف مالیات بر ارزش افزوده خرید گندم در فاصله سال هاي 87 – 97 بود که سبب بسته شدن کلیه حساب هاي بانکی شرکت تعاونی روستایی

استان فارس و تعطیلی کلیه فعالیت ها و خدمات ارائه شده به روستائیان شده است 

قیمت لبنیات از اول سال 545 بار تغییر کرد ! ضربه سنگین ارز 4200 به تولیدکنندگان لبنیات / با این روند ایران واردکننده شیر خام و لبنیات می

شود + فیلمگلایه تولیدکنندگان لبنیات از سنگ اندازي برخی مدیران در مسیر تولید/ درخواست از رئیس مجلس براي حذف رانت ارز 4200 +

فیلمهمچنین براساس این دستور کار این موضوع منجر به عدم امکان ارائه خدمات در توزیع آرد خانه پز روستایی ، نهاده هاي کشاورزي و مواد نفتی

به روستائیان شده است . که استاندار فارس در جلسه تاکید کرد که این مسئله پیگیري شود تا مشخص گردد که مقصر شرکت غله است یا تعاون

روستایی و هر مدیري در این زمینه قصور کرده باید با آن برخورد شود همچنین عنایت االله رحیمی اداره مالیات استان را موظف کرد در این زمینه به

گونه اي عمل کند که منجر به تعطیلی تعاونی ها و قطع خدمات به روستائیان نشود دستور
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کار سوم جلسه درباره دریافت کد IRC براي واردات کالاهاي سلامت محور بود بر این اساس واردات کالاهاي سلامت محور نیاز به تایید وزارت

بهداشت و دریافت کد IRC دارد اما هم هزینه دریافت این کد براي تولیدکننده بالا است و هم زمان استفاده از کد محدود و بین 3 تا 6 ماه است

رازقی براي حل این مشکل پیشنهاد داد که زمان استفاده از کد تا یک سال تمدید و هزینه اخذ کد تعدیل شود رئیس اتاق بازرگانی استان فارس

همچنین پیشنهاد داد شرایط به گونه اي تسهیل شود تا کد تنها براي نهاده هاي اصلی وارداتی صادر شود در ادامه جلسه دیگر فعالان اقتصادي از

زمان بر بودن دریافت کد و درگیر شدن با روال طولانی اداري گلایه کردند که استاندار فارس اعلام کرد پیگیري تفویض اختیاربراي دریافت این کد

کارخانجات لبنی از سوي مجموعه استانداري انجام می شود دستور کار چهارم جلسه درباره مشکلات واحدهاي لبنی استان بود که بر این اساس 

استان براي تامین مواد اولیه به ویژه شکر و کره گیاهی با مشکل روبه رو هستند نمایندگان این واحدها اعلام کردند که گرانی مواد اولیه سبب

محصولات لبنی شده به گونه اي که قیمت شیر از سال گذشته تاکنون بیش از 200 درصد افزایش داشته است ادامه این روند قطعا گرانی 

محصولات لبنی می شود و هم به کارخانجات لبنی استان را با مشکل و چالش جدي روبه رو می کند و منجر به اتفاقات ناگواري در تهیه 

مصرف کننده آسیب می زند و هم تولید را با مشکل جدي روبه رو می کند رازقی در این باره نیز گفت : یارانه اي که دولت براي واردات بخشی از

مواد اولیه صنایع غذایی پرداخت می کند به مصرف کننده نهایی نمی رسد از طرف دیگر بابت معطلی مواد اولیه وارداتی تولیدکننده باید هزینه

زیادي پرداخت کند وي گفت : عمده مشکلات ناشی از عملکرد بانک مرکزي است که باید تامین ارز صنایع به دقت انجام شود یا اینکه راه حل

دیگري یافت به گفته رازقی دولت باید براي حل مشکل واحدهاي لبنی ورود کند و سهمیه کارخانجات از مواد اولیه افزایش یابد رئیس اتاق بازرگانی

استان فارس همچنین با اشاره به پیشنهاد دیگري براي حل این مشکل افزود : بخشنامه واردات مواد اولیه توسط کارخانجاتی که می توانند خود این

مواد را وارد کنند ، لغو شود از دیگر مشکلاتی که واحدهاي لبنی مطرح کردند ، افزایش قیمت بسته بندي لبنیات است که مربوط به صنایع

پتروشیمی می شود رازقی در این باره نیز گفت : صنایع پایین دستی بیش از 10 درصد ظرفیت کار نمی کنند که سبب این مشکلات شده است وي

بیان کرد : واحدهاي مادر ترجیح می دهند محصولات خود را صادر کنند که این به دلیل معافیت مالیاتی است در صورتی که می توانند محصولات و

مواد اولیه را براي تهیه ظروف بسته بندي در اختیار صنایع پایین دستی قرار دهند انتهاي پیام/424/ ت
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